

Title (en)

Independent shop such as a newspaper kiosk.

Title (de)

Unabhängige Boutique, z.B. Kiosk für Zeitungen.

Title (fr)

Boutique autonome telle que kiosque à journaux.

Publication

EP 0047681 A1 19820317 (FR)

Application

EP 81401209 A 19810728

Priority

FR 8019070 A 19800904

Abstract (en)

[origin: US4471586A] The shop such as a newspaper kiosk, may be installed on the pavements of towns for selling periodicals and newspapers. The kiosk is so arranged that it permits an excellent display of the products in a region sheltered from wind and rain. The kiosk comprises a cell of trapezoidal shape the small base of which forms the rear wall (1) and the large base of which forms the openable front wall (4). This cell comprises a supporting structure formed by at least four main posts (6 to 11) located at the four corners of the trapezium and interconnected by cross-members and by a roof framework. These posts act as supports for mounting product display box structures (5-7-8). The kiosk is mainly used for the sale of newspapers, magazines, periodical or books.

Abstract (fr)

Le domaine technique de l'invention concerne les boutiques autonomes telles que kiosques à journaux, notamment ceux installés sur les trottoirs des villes pour la vente des périodiques et quotidiens. Suivant l'invention, ce kiosque est caractérisé en ce qu'il est constitué d'une cellule de forme trapézoïdale dont la petite base forme la paroi de fond (1) et la grande base de la façade avant ouvrante (4), cette cellule étant constituée d'une structure porteuse formée d'au moins quatre piliers principaux (6-11), situés aux quatre angles du trapèze, réunis entre eux par des traverses et par une charpente, ces piliers servant de supports pour la fixation de caissons d'exposition (5-7-8) des produits.

IPC 1-7

E04H 1/12

IPC 8 full level

E04B 1/343 (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E04H 1/1222 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2227754 A5 19741122 - AZIARY PAULETTE [FR]
- [A] FR 2170297 A5 19730914 - KAROUBI GILBERT [FR]
- [A] GB 876373 A 19610830 - CARLYLE SUMMEY CORNWALL
- [A] US 2749577 A 19560612 - ZANINOVICH GEORGE A

Cited by

FR2763088A1; FR2557908A1; DE3902290A1; AT318U1; EP0552119A1; FR2686114A1; FR2627215A1; DE3641742A1; AT384645B; WO9738188A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0047681 A1 19820317; EP 0047681 B1 19840620; AT E8068 T1 19840715; CA 1189272 A 19850625; DE 3164309 D1 19840726; FR 2490703 A1 19820326; FR 2490703 B1 19821029; JP S57165564 A 19821012; JP S6337227 B2 19880725; OA 06887 A 19830430; US 4471586 A 19840918

DOCDB simple family (application)

EP 81401209 A 19810728; AT 81401209 T 19810728; CA 385261 A 19810904; DE 3164309 T 19810728; FR 8019070 A 19800904; JP 13922081 A 19810903; OA 57480 A 19810821; US 29587581 A 19810824